
CURS 22/23

REUNIÓ JUNTA DINAMITZADORA ACTA
Núm. 27

Assistents: Xavi, Carles, Maite, Pili, Anna i David Data: 18/05/2026
Hora: 21:00

COMISSIÓ/TEMA SITUACIÓ/ACORDS TASQUES RESPONSABLE

1 Aprovació de l’acta
anterior Repàs de les tasques pendents. fet, a partir del que hi ha apuntat

a dia 18/5

2 Pensem en
l’acampada

permisos i idea Anna
Sol·licitar escenari, ubicació (proposta Carles)

AJORNAT FINS A SABER COM
SERAN LES TARDES DE JUNY

4
Reunió amb
l'ajuntament per bus
amb monitoratge

- Dv 12/5 vam tenir reunió mobilitat amb l'ajuntament.
Monitora del servei de bus demana entrar a l’escola si arriba
abans de les 9 a cole.

- Nens han d pagar assegurança? O ja inclosa en servei Pere
Tarrés?

- Instància reixa terra entrada

Seguir informant-nos Virginia

5
Casals d'estiu

Situació actual
Protocol per casos NESE, dificultats econòmiques AJORNAT

6 S’ha fet reunió de pares S'espera a veure si hi ha prou
inscrits

7
Comissió d’activitats
complementàries

Portes obertes complementàries: 25,26,29,30,31 de maig.
L’1 de juny ja no hi ha complementàries confirmat

8 Propostes noves activitats 23-24: dansa acrobàtica i taller del
bosc? no es veuen massa viables

9 Procediment de
l’assemblea

-Tenim llista de les famílies sòcies de la CAFI per si cal o es
demana comprovació
-Es demanarà el DNI als assistents per a deixar-ho registrat.

Acabar de preparar les paperetes Maite



-Tenim paperetes amb 3 opcions: si, no, abstenció i algun
recipient que farà d’urna.
-S’enviarà mail per a explicar com anirà l’assemblea.
-No s’accepta el vot delegat, podran votar els assistents, quan
hagi votat tothom que hi sigui, es tancarà la votació i la
secretària ha de fer el recompte. En cas d’empat, el vot del
president val el doble.

10 Consell Escolar
extraordinari

L’ajuntament va posar-se en contacte amb l’escola per dir que
al juny hi hauria altes temperatures, restriccions d’aigua i
prohibicions de fer segons quines activitats a partir de migdia.
Les famílies del CE exposen en un escrit que fan arribar a
direcció, les raons de perquè no veuen bé que es proposi
intensiva per diverses raons.

11 Comissió de Menjador

Pamipipa demana que voldrien saber quantes famílies
deixaran de fer servir el servei de menjador amb la jornada
intensiva pel tema monitoratge, per si cal prescindir d’algun ja
que es preveu menys gent de l’habitual. Els diem si volen
demanar també quanta gent farà servir el prolongat de 3 a 4,
per si volen fer previsió de monitors (en nom de la JuDi,
perquè menjador representa que no hi té res a veure).

Passar proposta a la Comi mixta
de menjador i quan s’hagi decidit
com es passarà “l’enquesta” ja
avisaran a la comi de
comunicació per a que es passi la
info.

David

12 Menjador-Pamipipa

Pamipipa regularitzarà els errors que han fet en el cobrament
dels menús del que portem de curs. S’avisarà amb un
missatge visible a l’app general que hi podran haver
cobraments de compensació-regularització a algunes famílies.
Ens han assegurat que com a màxim es trauran 12€ de cop.

13 Proper JuDi+CoDi,
tocaria el dia 26/5 El dia 26 hi ha també l’assemblea. La deixem pel dia 2/6? Qui ho comenta a direcció?

Data propera reunió: dijous 25 de maig de 2023


